

POLISI YURAN SALT LAKE CITY SCHOOL DISTRICT dan RUMUSAN PENEPIAN YURAN

JIKA ANDA MEMERLUKAN BANTUAN UNTUK MEMAHAMI NOTIS INI, SILA HUBUNGI BOB MUENCH di (801) 578-8378.

Panduan ini ditulis untuk membantu anda melayari polisi dan prosedur Salt Lake City School District berkenaan penepian yuran sekolah dan kelayakan penepian.

Gambaran Keseluruhan

1. Undang-undang Utah membenarkan pengenaan yuran dalam gred tujuh hingga dua belas. Ini bererti bahawa pelajar anda mungkin dikenakan yuran bagi material, bekalan, aktiviti dan program sekolah.
2. Semua yuran adalah tertakluk kepada penepian.
3. Semua pelajar yang dinafikan permohonan penepian yurannya mempunyai hak untuk membuat rayuan.

Polisi Penepian Yuran Daerah

Lembaga Pendidikan Salt Lake City School District telah mengamalkan dan membenarkan polisi penepian yuran dan jadual yuran mengikut undang-undang negeri. Polisi, prosedur, dan jadual yuran terdapat pada halaman web daerah: slcschools.org/board-of-education/policies/ - tatal ke bawah halaman dan cari S-10: Yuran Pelajar dan Penepian Yuran.

Proses Penepian Yuran

Setiap pengetua sekolah ditetapkan sebagai orang yang menyemak dan membuat keputusan bagi permohonan penepian yuran. Daerah ini komited untuk memastikan bahawa proses mendapatkan penepian yuran dikendalikan dengan adil, objektif, dan tanpa penangguhan. Juga, daerah ini memastikan bahawa proses ini mengelakkan stigma, rasa malu, perhatian yang tidak wajar, dan beban yang tidak munasabah kepada para pelajar dan ibu bapa. Proses ini akan tidak mempunyai penunjuk yang kelihatan yang mungkin membolehkan sesiapa untuk mengenalpasti pemohon penepian yuran, dan tiada pelajar daerah (selain dari pelajar yang ibu bapa/keluarganya memohon) dibenarkan untuk membantu proses permohonan. Maklumat daripada keluarga/ibu bapa akan dijaga dengan kerahsiaan yang paling ketat dalam keseluruhan proses.

Juga, sila ambil maklum bahawa pelajar yang menerima penepian yuran tidak akan dilayan dengan berbeza daripada pelajar yang lain, dan tidak akan dikenalpasti sebagai pelajar yang menerima penepian yuran kepada pelajar, ahli staf, atau orang lain yang tidak perlu mengetahui maklumat berkenaan.

Kelayakan Penepian Yuran

Pelajar layak untuk penepian yuran jika:

1. pelajar layak untuk makanan percuma di bawah peraturan USDA
2. pelajar menerima SSI
3. keluarga pelajar menerima TANF
4. pelajar di bawah jagaan keluarga angkat, atau
5. pelajar di bawah jagaan negeri

Sebagai tambahan, jika anda mempunyai kecemasan kewangan yang disebabkan oleh kehilangan pekerjaan, penyakit berat, atau kehilangan pendapatan besar yang lain yang di luar kawalan anda, anak anda mungkin layak untuk penepian yuran walaupun jika kriteria kelayakan yang lain tidak dipenuhi. Walaupun jika pelajar tidak layak di bawah standard-standard ini, sekolah mesti masih memberikan penepian yuran jika mengenakan yuran akan menafikan peluang kepada pelajar untuk menyertai secara penuh atau melengkapkan syarat kerana ketidakmampuan membayar yuran.

Namun, untuk layak bagi penepian yuran, sekolah mesti menerima DOKUMENTASI untuk mengesahkan kelayakan pelajar. Anda mesti melengkapkan Permohonan Penepian Yuran yang sesuai dan menyerahkannya kepada pengetua sekolah untuk semakan dan pertimbangan mereka. Permohonan tersedia di pejabat utama setiap sekolah dan pada halaman web yuran sekolah Utah State Board of Education: <https://www.schools.utah.gov/schoolfees?mid=4340&tid=3>. Sejurus setelah anda menghantarkan borang yang telah dilengkapkan, syarat yuran akan digantung sehingga keputusan akhir telah dibuat mengenai kelayakan pelajar anda bagi penepian yuran. Jika permohonan ditolak, sekolah akan menghantar Borang Keputusan dan Rayuan kepada anda. Borang ini akan memberitahu anda mengapa permohonan ditolak dan menerangkan bagaimana untuk merayu keputusan berkenaan. Jika anda merayu bagi penolakan penepian yuran, anda tidak perlu membayar yuran sehingga rayuan diputuskan.

Jika pelajar anda layak untuk penepian yuran, semua yuran mesti diketepikan, termasuk – tetapi tidak terhad kepada – yang berikut:

Bayaran pendaftaran, buku teks, buku teks dan peralatan, bekalan sekolah, kad aktiviti, aktiviti kurikulum, dan loker sekolah; makmal dan yuran kedai; bayaran gim dan toa; kos untuk pakaian seragam dan aksesori; perjalanan lapangan dan bayaran pemasangan; kos perjalanan kelas atau pasukan; dan kos alat muzik yang digunakan dalam kelas atau aktiviti sekolah.

Tiada perkara seperti yuran "tidak boleh diketepikan" atau "pilihan", tetapi alternatif bagi penepian yuran mungkin diatur dalam sesetengah kes, tetapi bukan bagi yuran buku teks. Sekolah tidak boleh meminta anda membuat bayaran ansuran, IOU, atau pelan pembayaran tertangguh yang lain.

Bayaran bagi cincin kelas, buku tahunan, gambar sekolah, jaket berhuruf, dan item yang serupa bukan yuran dan tidak perlu diketepikan. Juga, jika pelajar anda menghilangkan atau merosakkan harta sekolah, kos penggantian atau pembaikan adalah bukan yuran dan tidak perlu diketepikan. Pelajar mungkin disyaratkan untuk membayar yuran bagi kemasukan serentak atau kursus penempatan lanjutan. Bahagian yuran yang berkaitan secara khusus kepada gred atau kredit kolej atau pasca-sekolah menengah tidak tertakluk kepada penepian bayaran. Sebagai tambahan, hanya pelajar yang telah membayar deposit buku teks atau peralatan layak menerima bayaran balik deposit pada akhir tahun.

Sekolah dan staf sekolah tidak boleh menahan, mengurangkan, atau menambahbaik gred atau kredit, atau menahan gred, kredit, kad laporan, transkrip, atau diploma untuk menguatkuasakan pembayaran yuran. Sekolah boleh menahan rekod pelajar yang rasmi bagi pelajar yang bertanggungjawab ke atas harta sekolah yang hilang atau rosak; namun, tidak boleh menahan rekod pelajar yang akan menghalang pelajar daripada menghadiri sekolah atau ditempatkan dengan betul di sekolah.

Dokumentasi kelayakan penepian yuran TIDAK diperlukan secara tahunan tetapi mungkin disyaratkan pada bila-bila masa oleh sekolah atau ibu bapa boleh meminta semakan semula bagi tujuan yang baik.

Juga, dokumentasi TIDAK AKAN dikekalkan bagi tujuan privasi. Sekolah boleh memindahkan maklumat kelayakan penepian yuran kepada sekolah lain ke mana pelajar melanjutkan pelajaran atau berpindah.

Jika anda mempunyai soalan, sila bercakap terlebih dahulu kepada pengetua sekolah anda atau wakil daerah sekolah yang disenaraikan di bawah:

Bahagian Kepimpinan Sekolah dan Prestasi (801) 578-8350

Jika anda ingin mendapatkan salinan prosedur lengkap daerah yang berkaitan dengan yuran dan penepian yuran, sila hubungi Bob Muench di (801) 578-8378.